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Τα ουδέτερα ουσιαστικά που τελειώνουν σε -είο γράφονται με έψιλον γιώτα 

(ει) όταν τονίζονται στην παραλήγουσα και δηλώνουν:  

  τον τόπο ή χώρο στον οποίο εξασκείται ένα επάγγελμα ή γίνεται μια εργασία  

π.χ. σχολείο, γραφείο, κουρείο, νοσοκομείο, ιατρείο, μαγειρείο 
 

  μια υπηρεσία και τα πρόσωπα που την αποτελούν 
  

π.χ. αρχηγείο, διδασκαλείο, εφετείο, λιμεναρχείο, στρατοδικείο, σωματείο 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                 Ενότητα 12 : Του κόσμου το ψωμί 

           Ο Καραγκιόζης φούρναρης (2) 

   

   

 

 

   

 

 

 

  
 

  
   
 
 

 

 

 

 

 

 

1. Γράφω τον χώρο εργασίας των παρακάτω επαγγελμάτων. 

 

       Επάγγελμα          Πού δουλεύει; 

καφετζής  

ράφτης  

νοσοκόμος  

τυπογράφος  

συμβολαιογράφος  

μηχανικός αυτοκινήτων  

τυροκόμος  

δάσκαλος  

υπουργός  

Ουδέτερα Ουσιαστικά σε -είο 

ONOMA: __________________ 

 

 

Α σ κ ή σ ε ι ς 
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2. Απαντώ στις παρακάτω ερωτήσεις και βρίσκω τα ουδέτερα σε –ειο 

 

Πώς λέγεται το μέρος που πωλείται ψωμί;  _____________________ 

Πώς λέγεται το μέρος που πωλείται κρέας;  _____________________ 

Πώς λέγεται το μέρος που πωλούνται γλυκά;  _____________________ 

 

Πώς λέγεται ο χώρος στον οποίο εργάζεται ο γιατρός; 

 _____________________ 

Πώς λέγεται η υπηρεσία στην οποία εργάζεται ο λιμενάρχης; 

_____________________ 

 

3. Συμπληρώνω τις λέξεις με ει, οι, υ, ή ι. 
 

βιβλ__ο  

κουρ__ο 

θραν__ο 

ιατρ__ο  

κρ__ο 

γραφ__ο 

πλ__ο 

θηρ__ο 

αρχηγ__ο 

στρατοδικ__ο 

μαγειρ__ο 


